
JAARVERSLAG 2022 STICHTING BUURTHUIS DE KADE

Algemeen
In het jaar 2022 is relatief weinig hinder ondervonden van de coronapandemie. Het buurthuis is 
alleen de eerste helft van januari gesloten geweest. Na een voorzichtige opstart in de tweede helft
van januari en in februari verliepen de activiteiten min of meer als vanouds. Daarmee lijkt 2022 
in hoge mate representatief te worden voor een doorsnee jaar van het buurthuis.  

Het bestuur bestond per 1 januari 2022 uit 7 leden. Per 1 april is Fred Jacobs als voorzitter 
gestopt. Na kort non-actief te zijn geweest is hij in de loop van het jaar weer tot het bestuur 
toegetreden. Tot nieuwe voorzitter is Frans Reebeen gekozen. Daarnaast  heeft het bestuur dit 
jaar een uitbreiding gehad met 1 bestuurslid. Per saldo bestond het bestuur op 31-12-2022 dus uit
9 leden. Voorzitter, secretaris en penningmeester hebben gefungeerd als Dagelijks Bestuur (DB) 
met meestal toevoeging van een of enkele bestuursleden. Dit jaar voor het eerst moesten alle 
leden van het bestuur zich laten registreren in het UBO-register van de Kamer van Koophandel.

De vergaderfrequentie van het DB was ongeveer eenmaal per maand. Het voltallige bestuur is 
viermaal bijeen geweest. Alle bestuursleden zijn vrijwilligers. Dat geldt ook voor de eind 2021 
aangestelde huismeester die in 2022 het gehele jaar zijn functie (tegen een 
vrijwilligersvergoeding) heeft uitgeoefend. Voor hem is ook een achtervang geregeld. Er zijn 
overigens geen beroepskrachten werkzaam in het buurthuis: vrijwel alle werkzaamheden worden
uitgevoerd door vrijwilligers.

In oktober heeft het bestuur deelgenomen aan een vanuit de gemeente geëntameerd overleg 
tussen buurthuizen. Dit overleg bleek nuttig om op enkele punten de klokken gelijk te zetten. 
Ook met Kwadraad vond enkele keren contact plaats. Dit is van belang omdat buurthuis de Kade
de algemene regels voor verhuur en prijzen van Kwadraad volgt. Verder is er incidenteel contact 
met de afdeling Maatschappelijk Beleid  van de gemeente in verband met de benodigde 
subsidiëring. Met het oog op de voorziene renovatie van de omgeving van het buurthuis heeft 
ook een overleg met de gemeentelijke projectleider projecten openbare ruimte plaatsgevonden.

Activiteiten
Gegeven alle renovatiewerkzaamheden in de afgelopen jaren vergde
het onderhoud van het gebouw dit jaar slechts beperkte inspanning.
Dat geldt ook voor de omliggende ruimte, die wordt bijgehouden door
personen van de Raad voor de Kinderbescherming. Meer aandacht
ging uit naar de inventaris, waarbij deels een beroep op de huismeester
en op vrijwilligers is gedaan. In de Voorzaal zijn nieuwe gordijnen
aangebracht, passend bij de gordijnen die de vorige jaren in andere
ruimtes van het gebouw zijn opgehangen. Teneinde te voorkomen dat
de toegangsdeur onbewaakt openstaat, is een intercom geplaatst met
verbinding naar de voornaamste ruimtes. Een installatiebedrijf heeft
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verder een urinoir geplaatst ter vervanging van niet goed functionerend sanitair. Ook heeft enige 
opruiming plaatsgevonden: een tafeltennistafel is aan goede doelen kringloopbedrijf Emmaus 
geschonken die deze voor een schappelijke prijs wist te slijten aan Gemiva.

Voorts is een begin gemaakt met het al lang bestaande voornemen om een koffieochtend voor de
buurt te starten. Deze wordt op 7 januari 2023 voor het eerst gehouden. Met het oog daarop was 
het wenselijk in de hal een gezellige ontvangstruimte te creëren. De bestaande tafels en stoelen 
zijn daarom vervangen door aangepast meubilair. Dit meubilair kon tegen een gunstige prijs 
worden overgenomen van Ambachtelijk Gouda dat eind 2022 ter ziele ging. 

Gelijktijdig kon een optie worden genomen op de 
keukenapparatuur van dit bedrijf. Het voornemen is immers om 
de activiteiten van het buurthuis uit te breiden tot het verzorgen 
van maaltijden voor de buurt. Daarvoor dient wel de keuken te 
worden verbouwd en gemoderniseerd. Eind 2022 is hiervoor een 
projectgroep opgericht die dit plan dient te verwezenlijken. 
Kwadraad Maatschappelijk Werk neemt deel aan deze 
projectgroep en kan hierin zijn ervaring met realisatie van andere 
keukenprojecten inbrengen. De gemeente heeft voor dit initiatief 
al een subsidie verstrekt (op voorwaarde van twee 
koffieochtenden per week) en heeft er mee ingestemd dat 
hiervoor een bestemmingsreserve wordt aangelegd. Met een 
flyeractie in de Kadebuurt zijn de buurtbewoners geïnformeerd 
over de koffieochtend en opgeroepen om mee te helpen bij het 
eetgelegenheid initiatief.

Tenslotte is er in het najaar een werkgroep opgericht ter voorbereiding van de reünie Jongensstad
(de voorganger van het buurthuis). Als datum is gekozen voor 10 juni 2023. Eerste sponsoring 
activiteiten hebben al resultaat gehad.

Gebruikers
Eind 2022 heeft een overleg met de gebruikersgroepen plaatsgevonden. Gebruikers worden 
hierbij geïnformeerd over de activiteiten in het buurthuis en kunnen zelf met vragen en 
opmerkingen komen. Dit gebruikersoverleg is ook van belang om de inzet van vrijwilligers uit 
de gebruikersgroepen te stimuleren. Naar aanleiding van de in 2021 gehouden enquête onder de 
gebruikers is voorjaar 2022 een pinapparaat in gebruik genomen. Bedoeling is dat de pin zoveel 
mogelijk in de plaats komt van contant geld. Niettemin zal de mogelijkheid tot betalen met pin 
en contant geld voor de afzienbare tijd naast elkaar blijven bestaan.

Evenals vorig jaar krijgen de vrijwilligers een aardigheidje als beloning voor hun inzet. De 
vrijwilligersbijeenkomst zal overigens begin 2023 plaatsvinden. Inzet van vrijwilligers is voor 
instandhouding van het buurthuis immers van levensbelang. Indien gebruikersgroepen niet 
bereid zijn vrijwilligerswerk in het buurthuis te verrichten, kan bij verhuur een kostendekkend 
tarief in plaats van het maatschappelijk tarief worden toegepast. Dit maatschappelijk tarief geldt 
voor de meeste gebruikersgroepen. Kernactiviteit van het buurthuis is immers het bieden van een
laagdrempelige ontmoetingsplek. 

Terugkijkend op 2022 is opnieuw onderdak gegeven aan een groot aantal in samenstelling en 
activiteit gevarieerde gebruikersgroepen. Vooral de middagen en avonden door de week zijn 



goed bezet. In totaal zijn er zo’n twintig tot vijfentwintig vaste gebruikersgroepen. Nieuw was de
dartersgroep voor wie de dartborden speciaal naar een andere ruimte werden verzet. Deze groep 
is echter alweer afgehaakt. Daarnaast zijn er vele incidentele gebruikers van het gebouw zoals 
diverse verenigingen van eigenaren uit de buurt. Onder dit type gebruikers valt ook de dit jaar 
voor het eerst na de coronaperiode plaatsvindende Kledingbeurs met veel bezoekers uit de buurt. 
Overigens zijn sommige verzoeken tot gebruik van ruimte afgewezen. Uitgangspunt voor 
verhuur is immers dat er sprake moet zijn van een maatschappelijke of culturele invalshoek.

Een speciale categorie gebruikers
vormen de kwetsbare groepen die
om-niet gebruik van het buurthuis
kunnen maken. Daarbij gaat het
speciaal om betrokkenen uit de
Kadebuurt. Daartoe behoort de
kindervakantieweek met het
Huttendorp dat ook dit jaar kon
plaatsvinden. Het bestuur heeft dit
jaar gesponsord, zodat voor de
kinderen shirtjes met opdruk
‘Buurthuis de Kade’ aangeschaft
konden worden. Ook is eenmalig een kleine bijdrage in de onverwacht gestegen onkosten van 
deze vakantieweek verstrekt. Verder stond op 26 november het buurthuis open voor het 
Sinterklaasfeest van de Kadebuurt. Voor Kerstmis organiseerde Adelina Dancing Colours op 17 
december een Kerstdansshow van kinderen, waarbij hun ouders konden toekijken. 
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